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Sessió ordinària del dia 4 de desembre de 1997. 

 
A la vila d'Artà, el dia quatre de desembre de mil nou-cents noranta-set, quan 
són les denou hores i trenta minuts, es reuneixen al Saló de Sessions de la Casa 
Consistorial els  Regidors anotats al marge, a l'objecte de celebrar sessió 
ordinària, en primera convocatòria, sota la presidència del Batle,  Montserrat 
Santandreu Ginard, assistit pel Secretari accidental, Mateu Llodrà Sansaloni.  
 
1. APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L’ACTA DE DIA 30 D'OCTUBRE DE 
1.997.- 
El Secretari accidental llegeix l’acte corresponent a la sessió del dia 30 
d’octubre de 1997. 
 
El Sr. Silva manifesta que en els assistents del marge de l’acta falten  relacionar 
el senyors  Juan Riera Carrió i Pedro Llinàs Morey. 
 
Comprovada aquesta mancança, per unanimitat s’acorda rectificar l’acta en 
aquest sentit i, una vegada rectificada, aprovar-la per una unanimitat.   
 
2. APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LA ADJUDICACIÓ DEFINITIVA DEL 
BAR CAFETERIA DEL POLISPORTIU. 
El Batle exposa que la mesa de contractació va considerar la més avantatjosa 
l’oferta presentada per Isidro Rios Arenas i que per aquest motiu,  proposa al 
Ple que se concedeixi a aquest senyor la explotació del bar cafeteria del 
polisportiu. 
 
El senyor Jaume Sureda (PP) diu que  considera adient la proposició i el senyor 
Silva (PSOE) també li considera. 
 
Posat l’assumpte a votació va ésser aprovat per unanimitat desitjant sort i encert 
al nou concessionari. 
 
3. APROVACIÓ, SI DE CAS, DELS EXPEDIENTS DE 
MODIFICACIONS DE CRÈDIT NÚMEROS 2 I 3 DE 1997 FINANÇATS 
AMB EL ROMANENT LÍQUID DE TRESORERIA DE 1996 I 
MITJANÇANT TRANSFERÈNCIES D’ALTRES PARTIDES, 
RESPECTIVAMENT 
El Batle explica una a una totes les partides que composen l’expedient. 
 
El senyor Sureda (PP) diu que  aquestes modificacions són justificables i que hi 
estan d’acord. 
 
El senyor Silva (PSOE) manifesta que els semblen bé les modificacions però 
que s’abtendran. 
 
Posat l’assumpte a votació, per 8 vots a favor (Independents i PP)  i 3 
abstencions, s’acorda: 
 
- Aprovar l’expedient número 2/97 de modificacions de crèdit finançat amb el 
romanent líquid de Tresoreria de 1996, per import de 23.500.000 pessetes. 
 
- Aprovar l’expedient número 3/97  de modificacions de  
crèdit finançat mitjançant transferències d’altres  
partides, per import de  3.125.000 pessetes. 



4. APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL PLEC DE CONDICIONS ECONÒMIQUES ADMINISTRATIVES 
PER A LA CONTRACTACIÓ, MITJANÇANT CONCURS EN PROCEDIMENT OBERT, DELS 
SERVEIS DE RECOLLIDA DOMICILIÀRIA DE FEMS, EL SEU TRANSPORT A L’ESTACIÓ DE 
TRANSFERÈNCIES, AIXÍ COM TAMBÉ LES DEIXALLES NO CONSIDERADES PRÒPIAMENT 
FEMS DEL MUNICIPI D’ARTÀ I LA NETEJA VIÀRIA DELS DIFERENTS NUCLIS DE POBLACIÓ. 
El Batle explica que el plec s’ha redactat amb la intervenció de tots els grups, en diferentes reunions que s’han 
tengut,  i destaca els punts següents: 
 
- S’afegeix al plec, al marge de la recollida domiciliària i el transport a l’estació de transferències, la neteja viària. 
 
- Era necessari que, d’acord amb la situació actual dels fems al nostre municipi, aprovar un plec més exhaustiu 
que, a part de la neteja viària i el transport a l’estació de transferències, contemplàs una recollida més controlada i 
potenciàs la recollida selectiva de residus i el seu reciclatge. 
 
Posteriorment explica unes petites modificacions de darrer moment sobre: l’assumpció per part del nou 
concessionari de la màquina agranadora, l’horari, els diferents tipus de fems a recollir, l’ itinerari de la recollida i 
la neteja... 
 
El senyor Lliteras (PP) diu que considera que la recollida, a l’estiu, acaba massa  tard. 
 
El senyor Llinàs (PSOE) diu que el seu grup considera adequat l’horari actual. 
 
Desprès de diverses intervencions de tots els grups, per unanimitat s’acorda aprovar l’esmentat plec de 
condicions deixant clar que l’horari és modificable i l’Ajuntament ho troba oportú, procurant sempre que la 
recollida no s’ajorni en excés cap a les altes hores de la nit. 
 
5. APROVACIÓ, SI  DE CAS, DE LA MOCIÓ PRESENTADA PEL PSOE SOBRE 
DESENVOLUPAMENT DE L’ARTICLE  138.1 DE LA CONSTITUCIÓ ESPANYOLA SOBRE LA 
LLEI  REGULADORA DE LES MESURES COMPENSADORES  DE  LA INSULARITAT. 
El Batle dóna la paraula al portaveu del PSOE perquè expliqui la moció. 
 
El Sr. Silva diu que el que es pretén amb aquesta proposta es minorar els costos que provoca el fet de la 
insularitat i passa a detallar-la punt per punt. 
 
El senyor Santandreu diu que difícilment es pot estar en contra d’una cosa que té per finalitat minvar els costos 
de la insularitat. 
 
El senyor Sureda manifesta que els pareix bé, però troben inadequat que el PSOE vulgui fer un plagi d’una 
proposta que ha fet el PP, per la qual cosa votaran en contra. 
 
El senyor Silva contesta que quan governava el PSOE ja hi havia aquesta proposta. 
 
Després de diverses intervencions, es posa l’assumpte a votació i s’aprova per 8 vots a favor (Independents i 
PSOE) i tres en contra (PP). 
 
6. APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LA MOCIÓ PRESENTADA PEL PSOE SOBRE REBAIXA DEL 50 % 
DE LA QUOTA FIXA DEL CÀNON DE SANEJAMENT. 
El senyor Silva explica la proposta que, en resum, consisteix en sollicitar al Govern Balear que rebaixi en un 50 
% la quota fixa del Cànon de Sanejament. 
 
El senyor Santandreu  fa una petita exposició del que ha estat el Cànon des de els deus inicis . Diu que el seu 
grup sempre l’ha trobat excessiu i que tots els ajuntament es queixen de la mateixa cosa. Per altre costat, demana 
al senyor Silva si es tracta de rebaixar les fixes i augmentar les variables, ja que els costos existeixen. 
 
El senyor Silva contesta que d’això es tracta. El que es pretén es disminuir la pressió fiscal del petit contribuent. 
 
El senyor Sureda (PP) diu que els ingressos produïts pel Cànon es necessiten per poder mantenir les depuradores. 



Que cal tenir en compte que aquesta Comunitat té les aigües majoritàriament depurades. Que els preus els 
semblen adequats i que aquest Cànon ha fet que pugui haver-hi totes les depuradores que estan en funcionament 
arreu de Mallorca. 
 
El senyor Llinàs diu que el Cànon hi ha de ser, però que s’ha de rebaixar. Que el President de la Comunitat es va 
comprometre a rebaixar-lo davant tot el Parlament de les Illes Balears. 
 
Després de diverses intervencions, el Batle proposa una alternativa de consens, que s’aprova per unanimitat: 
“Revisar el percentatge a aplicar de la quota fixa cap a la baixa, gravant la variable més d’acord amb el consum 
que es fa”. 
 
7. INCLUSIÓ D’UN NOU PUNT A L’ORDRE DEL DIA SOBRE BAIXES DE DRETS RECONEGUTS. 
El Batle exposa que, com saben els regidors, a la passada comissió d’economia es varen dur a estudi unes baixes 
de drets reconeguts  que, per error,  han deixat de posar-se a l’ordre del dia d’aquesta sessió, per la qual cosa 
proposa a la Corporació la seva inclusió. 
 
Per unanimitat s’acorda incloure-ho. 
 
El Secretari accidental procedeix a llegir la relació les baixes de drets reconeguts, proposades pel Recaptador i 
informades favorablement per Intervenció,  per import de 2.660.142. 
 
Es fa constar que la majoria d’aquestes baixes han produït altes, degut a que provenen d’error de titular i 
segregacions fetes pel Centre de Gestió Cadastral. També n’hi ha que són de vehicles donats de baixa. 
 
Posat l’assumpte a votació, per unanimitat s’acorda donar de baixa els drets reconeguts mencionats. 
  

I no havent-hi més assumptes a tractar, quan són les vint hores i quinze minuts, s'aixeca la sessió, de la 
qual, com a Secretari, don fe. 
 


